

Franckesche Stiftungen zu Halle

Historia Reformationis Ex B. D. Martini Lutheri Aliorumque fide dignorum scriptorum monumentis eruta ac digesta

Majus, Johann Heinrich

Francofvrti ad Moenvm, MDCCX.

VD18 11197102

Ad Locum XXIV. De Sacramentis.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-211445](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-211445)

SUPPL. AD LOC. XXIV. DE SACR. & L. XXVII. DE BAPT. 43
quantur: sequi igitur prona consequentia, ante opus oportere
personam seu rationem esse rectam & bonam &c.

Tom. IV. Jen. Lat. fol. 366. a, b.

AD LOCUM XXIV.
DE SACRAMENTIS.

Ad p. 1154. fin.

IN Asterisc. contra obel. Eccii, brevissime mentem suam his
verbis expressit: *Sacramenta nova legis non efficiunt gratiam,*
quam signant, sed requiritur fides ante omne Sacramentum. Fi-
des autem est gratia. Ideo gratia semper præcedit Sacramen-
tum, juxta dictum illud communissimum: *non Sacramentum,*
sed fides Sacramenti justificat. Et B. Augustinus: *non quia fit, sed*
quia creditur. Unde sententiam obelistici Theologi Eccii, ex Sco-
tico somnio procedentem, quod Sacramenta efficiant gratiam
sine opere hominis accipientis, modo non ponat obicem, hor-
rendissimam hæresin vocat.

Tom. I. Jen. Lat. fol. 34. b.

In Concione, quomodo sit parandus animus ad mortem,
prolixius disserit de Sacramentorum vi & usu.

Tom. I. Jen. Lat. fol. 357. a, b.

AD LOC. XXVII.
DE BAPTISMO.

Ad p. 1193. ante §. XII.

Objectiones Anabaptistarum contra Pædobaptismum hic in-
ferendæ fuissent ex Tom. IV. Alt. p. 375. seqq. sed eas una
cum responsis Lutheri retulimus Tomo II. Loc. I. p. 262. seqq.

f 2

AD